
OBEC KRIVOKLÁT

Z Á P I S N I C A

z obecného zastupiteľstva konaného dňa 16.12.2024 o 16:00 v Kultúrnom dome
Krivoklát.

Prítomní: Starostka obce: Ing. Veronika Jáňová

Poslanci OZ: Dominik Mičko, Ľuboš Prekop, Mgr. Helena Jáňová, Martin Pagáč,

Neprítomní poslanci OZ: Helena Pšeneková

Prítomní hostia OZ: Vladimír Barcík, Michaela Janíková, Ľudmila Gajdošová, Štefan
Šatka, Maroš Kapusta, Jakub Jáňa

Zapisovateľka: Mgr. Martina Reptová

Hlavný kontrolór obce: Alena Dobrodejová

Bod č.1: Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva

Starostka obce Ing. Veronika Jáňová privítala prítomných poslancov a hostí na
zasadnutí obecného zastupiteľstva. Skonštatovala, že sú prítomní štyria poslanci
obecného zastupiteľstva z celkového počtu päť, obecné zastupiteľstvo je teda
uznášania schopné.

Bod č.2: Schválenie programu rokovania

Starostka obce predniesla program.

1. Otvorenie zasadnutia

2. Schválenie programu rokovania

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

4. Kontrola plnenia uznesení OZ v Krivokláte

5. Návrh VZN č.1/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými
stavebnými odpadmi na území obce Krivoklát

6. Návrh VZN č.2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady na území obce Krivoklát

7. Návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027

8. Plán činnosti HK na 1 polrok 2025

9. Predaj časti obecného pozemku KNC 41/1 o výmere 2m2

10.Ostatné body rokovania na základe predložených návrhov

11.Rôzne
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12.Diskusia

13.Ukončenie zasadnutia

Starostka obce dala o programe hlasovať. Poslankyňa Mgr. Jáňová dodala
písomne návrh doplnenia bodov programu OZ o body 1 až 6, ktoré dostal
k nahliadnutiu každý z prítomných poslancov vrátane HK obce. Hlavná
kontrolórka obce uviedla, že do budúcnosti bude lepšie, aby svoj návrh zaslala
skôr aby sa stihli zaradiť body do programu. Poslanci OZ schválili program
rokovania a odsúhlasili aby sa návrh doplnenia bodov pani poslankyne Mgr.
Jáňovej prerokovával v bode 10 – ostatné body rokovania na základe
predložených návrhov.

Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Písaním zápisnice starostka obce poverila pracovníčku obecného úradu Mgr.
Martinu Reptovú. Za overovateľov zápisnice starostka obce navrhla prítomných
poslancov OZ a to Dominika Mička a Martina Pagáča . Poslanci tento návrh schválili.

Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.4: Kontrola plnenia uznesení OZ v Krivokláte

Starostka obce predniesla správu plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho
zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 26.09.2024.

Uznesenie č.32/2024- Obecné zastupiteľstvo neschválilo predaj pozemku vo
vlastníctve obce CKN 249/2 pánovi Adriánovi Bušovi

Uznesenie č.33/2024- Obecné zastupiteľstvo neschválilo predaj pozemku vo
vlastníctve obce EKN 1491 v pomere 2/75 pánovi Marekovi Drgovi.

Uznesenie č.34/2024- Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočtové opatrenie
č.3/2024

Uznesenie č.35/2024 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie výročnú správu za
rok 2023

Uznesenie č.36/2024- Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu nezávislého
audítora za rok 2023
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Uznesenie č.37/2024- Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie návrh starostky obce
na nový spôsob vyvážania komunálneho odpadu v obci

Uznesenie č.38/2024- Obecné zastupiteľstvo schválilo vstup do združenia OZ-
Ochrana zdravia

Uznesenie č.39/2024-Obecné zastupiteľstvo schválilo ročný príspevok obce Krivoklát
do OZ- Ochrana zdravia v sume 111€ ročne.

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ v Krivokláte.

Bod č.5: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2024 o nakladaní
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Krivoklát

Návrh predmetného VZN č.1/2024 bol riadne zverejnený na webovom sídle obce dňa
25.11.2024 a rovnako v dostatočnom predstihu bol zaslaný poslancom na
preštudovanie. Poslankyňa Mgr. Jáňová mala pripomienku na pracovníčku obecného
úradu, že predmetné VZN vyvesila na úradnú tabulu pred obecný úrad až dňa
9.12.2024 nakoľko argumentovala tým , že to videla pretože býva oproti. Do toho
vstúpila pani hlavná kontrolórka, ktorá dodala, že po dôkladnej kontrole webového
sídla zistila, že obecný úrad dodržal lehotu zverejnenia a vyvesenia na webovom
sídle a teda pripomienka pani poslankyne Mgr. Jáňovej bola v tomto prípade
neopodstatnená. Podľa HK sú informácie zverejnené na webovom sídle prvoradé.
Pripomienky od verejnosti ani poslancov k samotnému VZN neboli žiadne. Starostka
obce dala v tomto bode hlasovať. Prítomní poslanci tento návrh VZN schválili.

Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.6: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2024 o miestnych daniach
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území
obce Krivoklát

Návrh predmetného VZN č.2/2024 bol riadne zverejnený na webovom sídle obce
a rovnako v dostatočnom predstihu bol zaslaný poslancom na preštudovanie.
Pripomienky od verejnosti ani poslancov k samotnému VZN neboli žiadne. Starostka
obce dala v tomto bode hlasovať. Prítomní poslanci tento návrh VZN schválili.

Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.7: Návrh rozpočtu na rok 2025, výhľadovo 2026-2027
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Návrh rozpočtu bol riadne zverejnený v zákonnej lehote a rovnako v dostatočnom
predstihu zaslaný na pripomienkovanie poslancom OZ. Pripomienky od verejnosti ani
od poslancov neboli žiadne.

Rovnako zaslala hl. kontrolórka obce stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2025,
výhľadovo na roky 2026,2027 kde odporúča návrh rozpočtu na rok 2025 schváliť
a návrh rozpočtu na roky 2026-2027 zobrať na vedomie.

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko HK k návrhu rozpočtu na rok
2025.

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2025.

Hlasovanie:

ZA: 3
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1 (Mgr.Jáňová)

Bod č.8: Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2025

Návrh plánu KČ zaslala pani hlavná kontrolórka obecnému úradu dňa 29.11.2024.
Návrh plánu KČ bol zaslaný aj poslancom OZ k naštudovaniu. Ani jeden z prítomných
poslancov nemal výhradu k plánu kontrolnej činnosti HK obce.

Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.9: Predaj časti obecného pozemku KNC 41/1 o výmere 2m2

Žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku doručila pani Alica Fedorková
obecnému úradu Krivoklát dňa 26.06.2023. Obecné zastupiteľstvo schválilo
uznesením č.43/2023 predaj pozemku 2m2 pani Fedorkovej, za podmienky že si dá
vyhotoviť znalecký posudok , na základe ktorého bude cena za 1m/2 predmetného
pozemku stanovená. Pani Fedorková dodala vyhotovený znalecký posudok obci až
v roku 2024, pričom sa ospravedlnila, že čakala dlhšie na dodanie znaleckého
posudku a geometrického plánu.

Obecné zastupiteľstvo schválilo predaj pozemku KNC 41/1 o výmere 2m2 pani
Fedorkovej za cenu ako je stanovená v znaleckom posudku a to 9,64€ za 1/m2.
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Hlasovanie:

ZA: 4
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Bod č.10: Ostatné body rokovania na základe predložených návrhov

V tomto bode OZ prerokovalo body 1-6 ktoré predložila poslankyňa Mgr. Helena
Jáňová ako návrh doplnenia bodov programu Obecného zastupiteľstva .

1.) Vysvetlenie a informáciu starostky obce o nainštalovaní kamery, nákupu
kamerového systému, spôsob jej zákonnej inštalácie , monitoring kamerových
záznamov, likvidácia záznamov v zmysle archivačného poriadku, poskytovanie
druhým stranám, kopírovanie kamerových systémov, vypracovanie projektu,
snímanie záznamov cez internet , evidenčný list , vypracovaný záznam
o poučení oprávnených osôb.

Požaduje zákonné vysvetlenie celej tejto problematiky a prečo to nebolo
konzultované s poslaneckým zborom?

V tomto bode uviedla starostka obce , že pani poslankyňa veľmi dobre vie, že
sa na obecnom zasadnutí ešte v roku 2024 dohodli, že sa na obec dá zaviesť
kamerový systém kvôli pretrvávajúcim problémom a vytváraniu čiernych
skládok v obci.

Kamerový systém je zavedený zatiaľ iba na obecnom úrade, kde ho zapojil
samotný poslanec pán Martin Pagáč. Kamera zaznamenáva zberný dvor
a okolie pred obecným úradom. Na hlavných dverách obecného úradu je aj
nalepený piktogram , kde je uvedené, že objekt je monitorovaný kamerových
systémom. Na obci bola vykonaná aj kontrola , kde sa kontrolovala ochrana
osobných údajov a obecný úrad má o tom aj záznam. Kontrola prebehla
v poriadku. Prístup ku záznamom má len pani starostka a záznamy sa
ukladajú po dobu 24 hodín. Kamera sa dala na obecný úrad hlavne pre to, aby
bol poriadok v zbernom dvore, niekto samovoľne chodil prestavovať svetlá a
,,hrabal,, sa vo vedení verejného osvetlenia, čo potvrdil aj pracovník ktorý to
má na starosti, pred zberným dvorom na OÚ sa našli pohodené použité
injekčné striekačky a chodia sa sem hrať deti a občania si robili pred zberným
dvorom doslova skládky...

Pani starostka dala vypracovať cenovú ponuku dvom firmám a cenová ponuka
sa pohybovala okolo cca 10 000 eur. Preto zvolila lacnejšiu variantu a táto
konkrétna kamera stála cca 100 eur a je darom od starostky obce , keďže ju
nepotrebuje.

2.) Žiadosť o vysvetlenie bodu programu č.5 a č.6 VZN o daniach a návrhy
o odpadoch vysvetlenie a predkladanie materiálov
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Tento bod návrhu bol prerokovaný priamo pri návrhoch VZN č.1/2024
a č.2/2024

3.) Plán kultúrnych podujatí na rok 2025

Podľa zápisnice z OZ z dňa 26.09.2024 bolo určené, aby bol na najbližšom
zastupiteľstve starostkou predložený plán kultúrnych podujatí na rok 2025.
Žiadam o predloženie plánu kultúrnych podujatí na rok 2025.

Starostka obce uviedla, že je za to, aby sa plánovali akcie polročne (fašiangy,
pálenie ďura, stavanie májov, deň detí) ako to navrhol poslanec Ľuboš Prekop
.Poslanci OZ navrhli stretnutie na 5.1.2024 o 10.00 hodine v KD, kde sa spíšu
návrhy na akcie na nasledujúci polrok 2025.

4.) Výmena verejného osvetlenia- vysvetlenie

Bod.č.5 zo zápisnice OZ z dňa 23.11.2023 : Výmena verejného osvetlenia za
úspornejšie. Obyvatelia obce sa v poslednej dobe neustále sťažujú na
pokazené neónky v obci, ktoré aj keď sa riadne opravia, po cca 2 týždňoch
prestanú svietiť. Neustála výmena a prenájom plošiny stoja obce stále
finančné prostriedky. Starostka obce kontaktovala prednostu obecného úradu
pána Polešenského a navrhli celkovú verejného osvetlenia za úspornejšie
v celej obci, t.j. cca 31 ks neóniek. Vyčlenená suma by bola cca 1500€ vrátane
prenájmu plošiny+ dodanie materiálu a odmena za vykonanú prácu. Výmena
by bola vykonaná ešte do konca roka 2023 ak to počasie a poveternostné
podmienky dovolia. Poslanci OZ túto výmenu schválili

Na základe výmeny verejného osvetlenia pani poslankyňa Mgr. Jáňová
o informáciu o úspore obce a aj vzhľadom na sťažnosti , keď posledné
mesiace v obci svieti verejné osvetlenie celú noc a informácia o ročnom
vyúčtovaní nie je matematicky správnou informáciou o úspore finančných
prostriedkov obce pred výmenou a po výmene- vysvetlenie.

K tomuto bodu pani starostka uviedla, že neónky určite nesvietia celú noc a aj
keď sa stalo že nejaké dni svietili, vniklo to v chybe spínača ktorý zapína
neónky samovoľne.

K úspore ohľadom financií sa obecný úrad nevie zatiaľ vyjadriť, nakoľko ešte
obec nedostala vyúčtovaciu faktúru za rok 2024. Vyúčtovanie bude zaslané do
15.1.2025 na obec. Takúto informáciu zasiela obci spoločnosť SSD. Starostka
obce uviedla prítomným poslancom, že na nasledujúcom zastupiteľstve, keď
budú predmetné listiny na predloženie od spoločnosti SSD, oboznámi
poslancov o úspore finančných prostriedkov, ktoré vznikli výmenou verejného
osvetlenia.
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5.) Vysielač na mobilný signál, funkčnosť internetu a pevných liniek-riešenie obce.
Bol kontaktovaný TSL ohľadom dôležitosti signálu na RZP a podobne? (keďže
mobilný signál nefunguje)

Poslala obec list/ žiadosť ohľadom tejto veci?

Aké riešenie navrhuje obec v najbližších týždňoch a aké konkrétne kroky
a žiadosti a komu bude navrhovať a posielať?

Pani Starostka uviedla, že niekoľko krát telefonicky kontaktovala pána zo
spoločnosti Lukromtel, nakoľko je vydané právoplatné stavebné povolenie
a práce sa ešte nezačali. Oslovili o informáciu aj spoločnosť Slovak Telekom,
ktorá uviedla, že na rok 2024 nemali vyhradené v rozpočte výstavbu mobilného
vysielača v našej obci. Pani starostka v tomto roku už posielala dve urgencie
na Slovak Telekom aj ohľadne nedostupnosti a nemožnosť dovolania sa
záchranných zložiek. Zástupca spoločnosti Telekom dal starostke informáciu,
že už prebieha výberové konanie na zhotoviteľa a pri otázke kedy vidí reálne
výstavbu jej uviedol, že nejaká predpríprava už tam je a výstavba je otázkou
zopár mesiacov. Vidia to na rok 2025.

6.) Organizácia obce, dodržiavanie zákonov, plán výkonov, rešpektovanie návrhov
poslancov a ich plány pracovného času.

Vzhľadom na rozpory organizácie práce Obecného úradu aj smerom
k poslancom, ich nepriame úkolovanie, ktoré nevyplýva zo Zákona
povinnostiach poslanca zúčastňovať sa na obhliadkach jednostranne časovo
navrhnutých Obecným úradom, konzultácia a neexistencia predbežného plánu
termínov zastupiteľstva, neskoré predkladanie materiálov v predstihu na
zastupiteľstvo a žiadosti o prispôsobenie poslancov ich času bezvýhradne
Obecnému úradu, navrhujem s okamžitou platnosťou uviesť nezákonne ničím
nepodložené žiadosti na poslancov aj občanov do zákonnej podoby
a v prípade nerešpektovania tohto návrhu prijať uznesenie poslancov o podaní
návrhu výkladu vykonávajúcich práv starostky na Najvyšší kontrolný úrad-
prípadne na iné kontrolné inštitúcie vyplývajúce z kontrolnej činnosti obcí
a miest.

Vzhľadom aj k neoficiálnym informáciám o vybavovaní agendy v neskorších
zákonných termínoch alebo vôbec, nevyjadrovanie sa k mailovej a listovej
podobe žiadosti v určenej dobe je takéto uznesenie potrebné a oprávnené
vzhľadom na Zákonnosť a spokojnosť všetkých občanov obce.

K tomuto bodu pani starostka prítomným uviedla, že poslanci boli začlenení
do komisií a to finančnej, komisie stavebného poriadku a kultúrnej. Každá
z komisií má zasadať minimálne raz do roka a je povinnosťou každej komisie
predložiť súhrnnú správu. Pani starostka uviedla, že od začiatku volebného
obdobia ani jedna komisia nezasadala a nemá k dispozícií žiadne správy od
nich. Pani starostka, keď zvolá obhliadku v obci k občianskym sporom,
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poslanci OZ sa nezúčastnia, pretože v mnohých prípadoch uvedú, že to nie je
ich povinnosť. K neskorým predkladaniam materiálov tiež uviedla, že
kontrolovala časový harmonogram zasielania materiálov od pracovníčky
obecného úradu poslancom OZ a ani raz nenašla pochybenie z jej strany, za
čo dala za pravdu aj hlavná kontrolórka obce . Podľa zákonu je povinný obecný
úrad zaslať pozvánku s materiálmi najneskôr 3 dni pred uskutočnením OZ.
Poslanci OZ materiály s pozvánkou dostali 09.12.2024 a zastupiteľstvo sa
konalo 16.12.2024.

Spoločnou dohodou medzi pani starostkou a poslancami OZ budú predbežné
termíny obecných zastupiteľstiev nasledovné: 23.01.2025

10.04.2025

19.06.2025

23.10.2025

11.12.2025

Bod č.11: Rôzne

Starostka obce sa pýtala prítomných na zasadnutí, či by niekto chcel v tomto bode
prerokovať nejaký bod. Nik z prítomných sa o slovo neprihlásil.

Bod č.12: Diskusia

Do diskusie sa zapojil pán Vladimír Barcík, ktorý prišiel na zasadnutie s pani
Michaelou Janíkovou. Uviedol, že zastupujú klienta z obce Krivoklát pána Valienta
Jozefa, kde zástupcovia narazili na problém s obcou týkajúci sa vysporiadania
podielov v pozemku nachádzajúcom sa v oplotenom dvore a má pocit, že obec hádže
svojmu obyvateľovi polená pod nohy. Rodina pána Valienta využíva tento pozemok už
desaťročia, pán Valient je spoluvlastník pozemku, obec tam nemá žiadny
spoluvlastnícky podiel. Chcel by sa preto spýtať pani starostky a nájsť nejakú dohodu
s ňou alebo kompromis. Pani Janíková dodala, že od obce cíti neochotu poskytnúť
na jej žiadosť o poskytnutie údajov údaje, ktoré žiada, aby bolo možné pokračovať
v procese vysporiadania so Slov. pozemkovým fondom. Má za to, že obec so
zástupcami p. Valienta nespolupracuje. Stále trvá na tom, aby jej obec poskytla
adekvátnu odpoveď. Pani starostka na to uviedla, že obec mala zámer predĺžiť detské
ihrisko už na prelome rokov 2022-2023. Dodala, že pán Valient má z detského ihriska
ohradené ešte cca 1m, čo patrí obci. Pán Barcík uviedol, že je to pravda a pán Valient
toto nespochybňuje, ale toto nesúvisí so aktivitami obce Krivoklát k rozšíreniu ihriska
o časť parcely KNE 1505, kde obec nemá žiadny spoluvlastnícky podiel a pán Valient
je tam spoluvlastník. Starostka obce uviedla, že už podala návrh na odkúpenie časti
pozemku, aby sa detské ihrisko mohlo predĺžiť, ktoré zaslala na SPF. Pán Valjent mal
totiž vo svojej žiadosti uvedené, či tam obec neplánuje do budúcnosti
verejnoprospešnú výstavbu. Takisto uviedla, že má za to, že od SPF dostane
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prednosť vo vysporiadaní keďže má za to že detské ihrisko je verejno- prospešný
záujem. Pani Janíková sa vyjadrila, že predkupné právo má prioritne pán Valient ako
spoluvlastník parcely KNE 1505, nie obec. Pán Barcík sa povedal, že je od obce
neseriózne, keď chce občanovi zabrať časť oploteného dvoru, ktorý roky rodina
využívala a mala tam spoluvlastnícky podiel. Pani starostka uviedla, že deti sa
v súčasnosti hrajú na ceste a chcela preto detské ihrisko, keď sa bude modernizovať
rovno predĺžiť. Pán Valient potreboval k žiadosti do SPF vyjadrenie obce, či obec
plánuje na parcele KNE 1505 verejnoprospešnú stavbu. Pani starostka má za to, že
detské ihrisko verejnoprospešná stavba je. Pán Barcík požiadal pani starostku
o nájdenie nejakého kompromisu, nakoľko podľa jeho názoru, obec týmto blokuje
vysporiadanie parcely KNE 1505, kde obec nemá spoluvlastnícky podiel a tým bráni aj
prípadnému budúcemu predaju časti pozemku obci, pán Valient trvá na tom, že
neplánuje ani v budúcnosti obci predať časť pozemku KNE 1505. Na to sa pani
starostka obrátila na HK obce o pomoc, či je jej postup zákonný. Pani HK po
preskúmaní uznesení z tohto roka konštatovala, že zámer na odkúpenie časti
pozemku KNE 1505 nebol jednoznačne schválený a vyzvala poslancov, aby sa k tomu
vyjadrili a prijali jasne formulované uznesenie. Pani Janíková poprosila starostku
obce o zaslanie kópie vyjadrenia pre SPF, ktoré obec vydala na prvú žiadosť pána
Valienta. Pani starostka prisľúbila dodanie listín pani Janíkovej. Napriek tomu si však
pani starostka za svojou žiadosťou na SPF a svojimi vyjadreniami stojí. Poslanci OZ
sa vyjadrili, že majú v pamäti dohodu, že detské ihrisko sa môže rozšíriť o časť
pozemku KNE 1505, ktorú má pán Valient ohradenú, ak s tým bude súhlasiť pán
Valient. Poslanci sa pýtali, či obec oslovila pána Valienta, aby mala obec jeho
vyjadrenie. Obec pána Valienta neoslovila a vyjadrenie pána Valienta obec nemá

k dispozícií písomne ani ústne. Pani starostka má za to že pán Valient môže kúpiť
pozemok za 5 eur a obci by ho následne predať za 40 eur , preto zaslala list priamo
na SPF s vyznačenou časťou pozemku, o ktorý by sa detské ihrisko rozšírilo. Na to
pán Barcík reagoval, že je zbytočné polemizovať nad tým, za koľko by pán Valient
predal obci časť pozemku KNE 1505, keď nikdy takýto zámer nemal ani nedal k tomu
žiadny súhlas obci Krivoklát, obec si teda nemala na parcele KNE 1505 plánovať
rozšírenie ihriska. Ak by to schválil SPF až potom by o odkupe rozhodovali poslanci
OZ . Pani starostka prisľúbila pani Janíkovej zaslať dokumenty a vyjadrenie tak, ako
to pani Janíková žiadala. Pani Janíková ešte dodala, že pani starostka nebola
oprávnená žiadať SPF o odkúpenie časti pozemku, kde je výlučne jediným žijúcim
vlastníkom pán Valient. Pán Barcík súhlasí s návrhom HK, aby sa poslanci jasne
vyjadrili a navrhol, aby zvážili schváliť uznesenie o neschválení zámeru o odkúpenie
časti pozemku EKN 1505 už na tomto rokovaní, nech pán Valient aj obec Krivoklát
nemusia plytvať časom a finančnými prostriedkami na tento zámer. Počas diskusie
poslanec M. Pagáč navrhol dať schváliť uznesenie, kde obecné zastupiteľstvo obce
Krivoklát odmietne zámer odkúpiť časť parcely EKN 1505. Pani starostka sa
poslancov opýtala, či sú si poslanci vedomí, že hlasovaním o neschválení zámeru na
odkúpenie časti pozemku EKN 1505 vyjadrujú nesúhlas so zväčšením detského
ihriska, keďže pán Valient nemá záujem o odpredaj časti pozemku KNE 1505.
Následne dala pani starostka hlasovať o uznesení a upozornila poslanca M. Pagáča,
že je v konflikte záujmov a mal by sa zdržať.
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Hlasovanie:

ZA: 3
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1 (M.Pagáč)

Poslanci OZ neschvaľujú zámer zväčšovať detské ihrisko na parcelu KNE 1505 v k.ú.
Krivoklát, obec Krivoklát, okres Ilava a zároveň neschvaľujú odkúpenie časti pozemku
EKN 1505 v k.ú. Krivoklát, obec Krivoklát, okres Ilava, keďže pán Jozef Valient nemá

záujem o odpredaj časti tohto pozemku obci Krivoklát.

Ďalší hosť obecného zastupiteľstva pani Ľ. Gajdošová sa prihlásila o slovo, že stále
jej nebola zo strany obecného úradu poskytnutá kópia stavebného povolenia, ktoré
pani starostka vydala na stavbu rodinný dom s garážou stavebníka pána Lukáša
Matuščina. Prvý krát ju žiadala v prvom polroku 2024 no keďže sa ako účastník
konania voči stavebnému povoleniu odvolala, celý originál spisovej zložky sa posielal
na vyšší stavebný úrad. Dňa 16.12.2024 navštívila znovu obecný úrad so žiadosťou
o kópiu tohto rozhodnutia, no pracovníčka obecného úradu ju informovala, že zložku
má na stavebnom úrade pán Buday, čo potvrdila aj tým, že v spisovom obale pána
Matuščina sa predmetná listina nenachádzala. Pani HK poprosila pani starostku aby
pani Gajdošovej zaslala písomné stanovisko. Ďalej pani Gajdošová žiada obec, aby
konala takisto v jej námietkach, ktoré adresovala obecnému úradu a to, aby riešila
strhnutú krajnicu majiteľom susednej nehnuteľnosti pánom Matuščinom. Pani
starostka takisto prisľúbila zaslanie písomného vyjadrenia pani Gajdošovej k tejto
veci. Pán Šatka, ďalší prítomný hosť obecného zastupiteľstva sa spýtal prítomných
prečo na úradnej tabuli nie sú zverejnené podpisy len pečiatky a pani starostka mu
na jeho otázku odpovedala, že je to na základe ochrany osobných údajov (GDPR),
načo sa pani Gajdošová ohradila, že sa raz stalo, že zamestnankyňa Ocú
nedopatrením podpis pani Gajdošovej zabudla prekryť a označila to za zlyhanie ako
povedala ,,starostkinej švagrinej´´. Na to sa už pracovníčka obecného úradu ohradila,
že je nonsens aby pani Gajdošová chodila na obecný úrad so stiahnutím listom
vlastníctva z katastra nehnuteľností a riešila, čo a s kým vlastní pracovníčka
obecného úradu v Dubnici nad Váhom. Sú to jej súkromné veci ktoré nemajú
s chodom obecného úradu a ani s predmetným zastupiteľstvom nič spoločné.
Neustále poukazuje na nepriamy rodinný vzťah medzi starostkou obce Ing. Veronikou
Jáňovou a pracovníčkou obecného úradu Mgr. Martinou Reptovou, s čím teda nemal
doteraz nikto iný problém, len samotná pani Gajdošová. Následne pani Gajdošová
požaduje do piatku (20.12.2024) aby jej bolo písomne doručené ospravedlnenie
obecného úradu za to, že podľa slov pani Gajdošovej pani starostka na
predchádzajúcom zastupiteľstve konanom dňa 26.09.2024 označila pani Gajdošovú
a jej manžela za podvodníkov. Vo zverejnenej zápisnici na webovom sídle z dňa
26.09.2024 však stojí: ,, Pani Gajdošová ďalej vytýka obci, že jej poplatok za KO
a DSO oproti minulému roku vzrástol o 150% na čo hneď pani starostka oponovala,
že pani Gajdošová podvádzala aj mesto Dubnicu nad Váhom aj obec Krivoklát,
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nakoľko v Dubnici nad Váhom neplatila za komunálny odpad ona ani jej manžel pán
Ľubomír Gajdoš, v obci Krivoklát jej predchodkyňa vystavovala potvrdenie na jej meno
a meno jej manžela, lenže fyzicky hradila odpad v obci len na jednu osobu.‘‘ Do toho
vstúpila pani hlavná kontrolórka s otázkou na pani Gajdošovú, či si teda platila
poplatky za komunálny odpad aj v Dubnici nad Váhom, na čo pani Gajdošová vytiahla
list kde stálo, že pani Gajdošová a jej manžel nie sú dlžníkmi na poplatkoch v meste
Dubnica nad Váhom. Na to sa pani HK ešte raz spýtala pani Gajdošovej či teda platila
poplatok v Dubnici nad Váhom alebo nie, odpoveď však nedostala. Pani Gajdošová
na margo toho konfrontovala HK, že ju ako kontrolný orgán požiadala mailovou
komunikáciou o pomoc, odpovede sa však nedočkala.
Do toho sa o slovo prihlásil pán Štefan Šatka ktorý tvrdí, že v zápisnici z 26.09.2024
sú prekrútené niektoré mená a údaje a že nemenoval osoby. To čo je v zápisnici
uvedené počuli aj prítomný poslanci OZ a zápisnica bola schválená overovateľmi
zápisnice. Ešte by rád mal otázku na pani poslankyňu Mgr. Jáňovú a to, že prečo
zablokovala komentáre pánovi Šatkovi na FB stránke v skupine Krivoklát a jeho
obyvatelia , na čo ona uviedla že to nie je pravda, že ona nič také neurobila. Pán Šatka
tvrdí že po tom, čo mal pod jedným príspevkom výmenu názorov s
jednou obyvateľkou obce, nemôže viac on ani jeho rodinný príslušníci napísať
komentár. Do toho vstúpila pani starostka a uviedla že toto nie je oficiálna stránka
obce ale súkromná, takže nie je na mieste riešiť toto na obecnom zastupiteľstve.
Nik z prítomných sa už viac nezapojil do diskusie.

Bod č.13: Ukončenie zasadnutia

Starostka obce popriala prítomným pokojné blížiace sa sviatky a šťastný vstup do
Nového roka , poďakovala za účasť a posledné tohtoročné zasadnutie obecného
zastupiteľstva ukončila.
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